

《Anne Robinson 确认和卡米拉前夫恋爱》

安妮·罗宾逊和安德鲁·帕克·鲍尔斯的恋爱消息简直是娱乐圈的爆炸新闻!两位大龄单身贵族终于牵手成功，让人不禁感叹爱情的力量。

罗宾逊以“刻薄女王”著称，而鲍尔斯则是退休的骑兵军官，这对“不搭调”的组合却擦出了爱的火花。他们的恋情告诉我们，年龄不是问题，身份不是障碍，只要有爱，就有可能。



TV presenter Anne Robinson has confirmed her relationship with the Queen's ex-husband Andrew Parker Bowles.

电视主持人安妮·罗宾逊已经确认了她与王妃的前夫安德鲁·帕克·鲍尔斯的关系。

Unconfirmed reports at the end of last year suggested the former Weakest Link host, 79, and the retired cavalry officer, 84, were dating.

去年年底，未经证实的报道指出，79岁的前《智者为王》节目主持人和84岁的退役骑兵军官正在约会。

Now Robinson has confirmed they are, telling Saga magazine: ‘ Yes. Full stop. Mind your own business. ’

现在，罗宾逊已经证实了这一消息，她告诉《Saga》杂志：“是的，句号。别多管闲事。”

The interview comes as Robinson is announced as the publication’s new agony aunt, a role she will take on from their June issue.

此次采访恰逢罗宾逊被宣布为该出版物的新“知心大姐”，她将从六月号起担任这一角色。

Speaking about returning to the dating pool in her seventies, after being single for more than a decade, she told Saga: ‘ I’d been out of the game for so long. And also I don’t drink. If you don’t drink, you’re not as reckless are you? ’

在谈到七十多岁再次回到约会市场，并且单身超过十年后，她告诉《Saga》：“我已经离开这个圈子很久了。而且我不喝酒。如果你不喝酒，你就不会那么鲁莽，对吧？”

‘ I’m a great believer in surprising yourself by taking risks. Personally and professionally. Nothing ventured, nothing gained. If the worst that can happen is you get some egg on your face, that’s not terrible is it? ’

“我非常相信通过冒险来让自己感到惊喜。无论是个人还是职业方面。不入虎穴，焉得虎子。如果最坏的结果就是你被打个耳光，那也不可怕，对吧？”

Anne became known as the ‘ Queen of Mean ’ for her cutting comments to contestants and her catchphrase ‘ you are the weakest link, goodbye ’ when she presented the quiz show, which was first broadcast in 2000 before ending 12 years later.

当她在2000年首次播出的问答节目《智者为王》中担任主持人时，她因对参赛者的尖锐评论和她的口头禅“你是最弱的链接，再见”而被称为“刻薄女王”，该节目在12年后结束。

On why dating can be easier in older age, she said: ‘ You’re much more selective about what you’re going to get into a tizz about. Nothing matters that much. You’re not going to change. ’

对于为什么年纪大的时候约会可能更容易，她说：“你会对什么会让自己感到不安更加挑剔。没有什么事情是特别重要的。你也不会改变。”